
 

Sag: CC95 generalforsamling 

Mødedato: 07. februar 2023 

Sted: Herfølge Hallen 

Deltagere: Ca. 50 medlemmer, herunder den samlede bestyrelse] 

  

 
Dagsorden: 
  

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Regnskab 2022 og budget 2023 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent 2023 
6. Valg til bestyrelse 
7. Eventuelt 

 
Beslutninger: 

• Formandens beretning blev godtaget 

• Regnskab for 2022 blev godtaget 

• Kontingent for 2023 uændret dvs. DKK 400 årligt, som opkræves 1. 
marts 

• Helle Storm og Mikael Sjørslev genvalgt til bestyrelsen 

• Tanja Singer valgt til bestyrelsen og erstatter Per (El) Jensen som ud-
træder 

• Per (El) Jensen og Martin Halby valgt som suppleanter. De erstatter 
Henrik Holmegård og Torben Lehn som udtræder.  

• Ole Jeppesen genvalgt som revisor. Dermed fortsætter Ole Jeppesen 
og Gert Højer Petersen som revisorer 

• Der arrangeres julefrokost i 2023 

• Der arrangeres førstehjælpskursus i 2023 
 

 
 
Referat: 
 
1.  Valg af dirigent 
 
Leo Støchkel valgtes til dirigent uden modkandidater.  
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Dirigenten fastslog derefter at generalforsamlingen var varslet og indkaldt i 
henhold til foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. 
 
2. Formandens beretning 
 
Formanden (Per T. Jensen) fremlagde beretning for perioden siden sidste ge-
neralforsamling i marts 2022. Følgende blev fremhævet: 

• 136 medlemmer i 2022, omtrent samme antal forventes i 2023 selvom 
der nok må forventes nogle udmeldinger op til kontingentbetaling i 
marts 

• Fordrag med Matti Breschel hvor 30 medlemmer deltog 

• Åbent hus arrangement i maj, som bla. førte til 4 nye medlemmer 

• Debat om træningstider i løbet af sommeren. Spørgeundersøgelse 
gennemført med den konklusion at træningstidspunkt fastholdes 

• Event afholdt omkring Danmark Rundt i Køge 

• 2 ”overgangs-søndage” med spisning og hygger efter træning blev af-
holdt 

• Deltagelse af 8-10 ryttere til Bornholm Rundt, og der er givet tilskud til 
Rishøj-løbet, mens Vallø Rundt regnede væk 

• Der vil i 2023 også blive givet tilskud til løb. Hvilket løb fastsættes af 
bestyrelsen i marts. Det forventes vi fortsat primært vil støtte op om-
kring løb i nærområdet 

• Der har været arbejdet med en Mallorca tur i foråret og ture n bliver nu 
en realitet i uge 19 med 8 deltagere 

• Juletræs arrangement blev aflyst pga. manglende tilmelding og forven-
tes ikke gentaget i 2023 

• Påskefrokost i klubben blev ikke til noget i 2022, men der arbejdes seri-
øst med at genoplive julefrokosten 

• Opbevaring og udlevering af købt klubtøj er flyttet til klubhuset i 2022. 
Det har fungeret fint og varetages af Helle Storm og Bent Sommer 

• Den nuværende sponsor periode udløber d. 31. marts og der arbejdes 
med at skaffe nye sponsorater i nogenlunde samme størrelse. Det er 
forventningen at 5 af de nuværende forbliver og der indgås to nye 

• Målet med sponsorater er at få så meget klubtøj ud at køre som muligt 
og alle midler går hertil. Der arbejdes med en model så der ikke opbyg-
ges et større lager af tøj, som bliver uaktuelt ved sponsorperiodes ud-
løb 

• Gennemgang af de forskellige hold. Hold har en stabil og sammentøm-
ret gruppe, hvor der kommer nye til. Hold 2 er skrumpet og Henrik Hol-
megaard kan ikke længere være kaptajn. Der er brug for 1 eller 2 der 
kan overtage opgaven. Hold 2 er derfor tit sammen med Hold 3 og 4. 
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Der er brug for ideer for hvordan vi får set-up omkring hold 2, 3 og 4 til 
at fungere optimalt. ”Onsdagsholdet” kører onsdage og fredage med 8 
– 22 ryttere, og flere ommer også søndag. Tak til onsdagsholdet for ar-
bejdsindsatsen på arbejdsdage og for at holde rent i og omkring klub-
huset. 
    

 
Nogle punkter blev drøftet.  

• Hvorvidt man skal genindføre julefrokosten og i hvilket omfang der er 
opbakning fra medlemmerne (de tilstedeværende indikerede at der er 
interesse og de blev besluttet at afholde julefrokost i 2023) 

• Om man skal tilbyde både kort og langærmet klubtrøje med tilskud 

• Mål om at få flest mulig at de aktuelle klubtrøjer ”ud at kører”, dvs. at 
alle sponsormidler skal gå til at gøre klubtrøje så billig som muligt, så 
prisen for trøjen kun er et mindre symbolsk beløb 

• Hvorvidt der skal være en facebookside for hvert hold 
 
Beretningen blev godtaget af generalforsamlingen. 
 
3. Regnskab 2022 og budget 2023 
 
Kassereren (Mikael Sjørslev) fremlagde regnskabet for 2022. Driftsresultatet 
for 2022 er et indre underskud på DKK 5,5k hvilket er lidt under budget. Væ-
sentligste forskydninger er grundet mindre tilskud til løb og administrations-
omkostninger end budgetteret, men højere omkostninger til vedligehold af 
klubhus og ikke mindst afskrivning af tøj på lager som bliver uaktuelt ved ud-
løb af nuværende sponsor periode. 
 
Regnskabet blev godtaget af generalforsamlingen.  
 
Herefter gennemgik Kassereren budgettet for 2023 til orientering. Der budget-
teres med 130 – 140 medlemmer. Der forventes nyt sponsorat som anvendes 
fuld ud til tilskud til ny klubtrøje så denne kan sælge så billigt som muligt. Der 
forventes et neutralt driftsresultat i 2023. 
 
Baggrunden for afskrivningen på klubtøj blev drøftet. Lageret størrelse skyl-
des at der skal bestilles minimumsmængder. Bestyrelsen fremhævede at 
selvom tøjet på lager har været som med rabat i 2022 har der ikke været til-
strækkeligt salg til at få nedbragt lageret. Med det nye sponsorat vil besty-
relse arbejde på en model hvor der så vidt muligt arbejde uden eller med me-
get lille lager. 
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4. Behandling af indkomne forslag  
 
Forslag omkring tilbud om førstehjælpskursus til medlemmerne. Forslaget 
blev vedtaget og bestyrelsen vil arrangere.  
 
 
5. Fastsættelse af kontingent for året 2023 
 
Forslag til kontingent for 2023 er DKK 400,- og bliver opkrævet 1. marts.  
 
Det blev vedtaget. 
 
  
6. Valg af bestyrelse 
 
Følgende medlemmer var på genvalg og blev valgt uden modkandidater: 
Mikael Sjørslev 
Helle Storm 
 
Per (El) Jensen udtræder af bestyrelsen. Tanja Singer vælges til bestyrelsen. 
 
Per (El) Jensen valgtes som suppleant  
Martin Halby valgtes som suppleant 
 
Valg af revisorer: 
 
På valg var Ole Jeppesen som blev genvalgt for 2 år. 
 
7. Eventuelt 
 

• Tom Breschel har forhandlet et tilbud med Køge Kost omkring abonne-
ment på Fitness til DKK 1500 pr. år for medlemmerne af CC95 

• Trøjedesign forbliver uændret (med den fordel at nuværende bib-shorts 
kan genanvendes) 

• Der arrangeres ølsmagning fredag d. 10/3 


